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Revisjonikomisjoni aruanne                    01. juuni 2016 

 

Revisjonikomisjon  on 14.04.2016 tutvunud  Vinni valla  konsolideerimisgrupi 2015  

majandusaasta aruandega. 

Revisjonikomisjon   toetab  vallavalitsuse poolt koostatud  2015.a majandusaasta aruannet.  

Komisjoni koosseisu kuuluvad Maario Maalman, Ülle Allika ja Riine Org.  

 

Komisjonil toimus 2015.aastal 5 koosolekut: 

 

27.01.2015 – kinnitati revisjoni tegvuskava 2015.aastaks. 

19.märtsil 2015 kuulati arendusnõunik Gustav Saar’e ettekannet Vinni valla energeetika 

arengukava 2008 -2015 täitmisest. 

Komisjon fikseeris järgmised tähelepanekud, mis on edastatud vallavalitsusele: 

1. Vahetada välja  Roelas Veskikaare katlamaja süsteem, et kütmine oleks ökonoomsem ja 

efektiivsem tööjõu kulu osas. Soovitav oleks valida pellet- või maaküte. 

2. Roela rahvamajas  maaküttele üleminekul vahetada radiaatorid. 

3. Vajalik soojatrasside isoleerimine. 

4. Kaardistada tänavavalgustuse olukord ja vajadusel tellida läbi hanke firma, kes teeb 

tänavalgustuse rekonstrueerimise projekti. 

 

07.mail 2015 kuulati pearaamatupidaja Inna Arula ülevaadet 2014. a majandusaasta aruandest 

ning  vallasekretär Vaive Kors’i ülevaadet avaliku teabe seaduse täitmisest, dokumendiregistri ja 

valla veebilehe kasutamisest. 

Revisjonikomisjon  otsustas  toetada  vallavalitsuse poolt koostatud  ja   heaks kiidetud 2014. 

majandusaasta aruande kinnitamist.  

Informatsioon avaliku teabe seaduse täitmisest ja uue dokumendiregistri Amphora käivitamisest 

võeti teadmiseks. 

24.septembril 2015 tutvuti Roela Lasteaed- Põhikooli tegevusega. 

Komisjon fikseeris järgmised tähelepanekud, mis on edastatud vallavalitsusele: 

1.Vallavalitsus võiks jagada infot hallatavatele asutustele vallavalitsusele  teadaolevate 
soodsaimate pakkujate kohta. 

2. Lasteaia peasissekäik vajab renoveerimist. 

3.Kahe klassiruumi sisustus vajab väljavahetamist, kuna pingid on õpilastele  liiga kõrged ja toolid 
on ortopeediliselt ebasobivad. 

4. Neljanda klassi põrandad asendada laminaatparketiga. 

5. Võimla põrand vajaks värskendamist (lihvimist ja lakkimist) 



 

 

6. Koolimaja vihma äravoolutorustik vajab renoveerimist. 

7. Rajada koolimaja juurde spordiplats (staadion) algklassidele. 

 29.oktoobril 2015 kuulati Viru- Jaagupi Rahvaraamatukogu juhataja Ülle Rajamart’i ettekannet 

raamatukogu, muuseumi tööst ning ülevaade Kehala Klubi ringide tegevusest. 

Komisjon fikseeris järgmised tähelepanekud, mis on edastatud vallavalitsusele: 

1. Suurendada uute raamatute ostmise vallapoolset summat (praegu 576 euro). 

2. Soetada lugejatele kasutamiseks  suurem kuvar. 

3. Müüa Kehala Klubi hoone. 

 

 

Maario Maalman 

Esimees 

 


